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   פ' "קדושים"

 תשתית - ואהבת לרעך כמוך
                      מופיעה בפרשה לאחר שורה של לאוים בתחום היחסים שבין אדם לחברו.  ואהבת לרעך כמוך"

לא תלין ולא תגזול,  "ולא תשבעו בשמי לשקר.." "לא תעשוק את רעך ."לא תגנובו, ולא תכחשו ולא תשקרו"..
 ´.וכו פעולת שכיר"

 ברור שהמצווה הזו מהווה סיום לסדרת הלאווים שלפניה.
 צאת מכך היא מהו הקשר המהותי, הענייני והרעיוני שבין סדרת הלאווים למצווה הנ"ל?השאלה היו

אפשר לומר כי "ואהבת לרעך כמוך" היא לא מצווה בפני עצמה אלא סיכום לסדרת  לפי פשוטם של דברים
 הלאווים. כלומר, שמירת כל הלאווים וההקפדה עליהם היא מצוות "ואהבת".

כי ניתן  מה בסיום סדרת הלאווים אומרואהבת" היא מצווה בפני עצמה. מיקאפשרות אחרת היא שמצוות "ו
 להגיע אליה רק לאחר שמירת הלאווים הללו.

 וה הזו ובו זמנית לעבור על הלאווים ולפגוע בזולת.ולא ייתכן לקיים את המצ
 פרשו אחרת.שחכמים  יש

 (.א"ט, י"דברים י)"וכי יהיה איש שונא לרעהו, וארב לו וקם עליו, והכהו נפש ומת" 
חכמים פרשו, עבר אדם על מצווה קלה סופו לעבור על מצווה חמורה. עבר על "ואהבת לרעך כמוך" סופו 

 .'לעבור על "לא תשנא" ועל "לא תקום ולא תטור" וכו
 היא תשתית חינוכית. אם זו קיימת, יתקיימו גם הלאווים האחרים.  "ואהבת"מצוות 

 ה בזולת תיהפך למעשה יומיומי ללא כוח מרתיע.כשל בהם והפגיעיבהעדרה ניתן לה
 .אתר שיתופי לדברי תורה( -מתוך אתר וורטס )      

 

 נר זיכרון

 

 ד' אייר תש"ח -ז"ל  צבי שיוביץ
 

 ה' אייר תשע"ב -ז"ל  אשר דויטש
 

 
 

 שהשמחה במעונם
 

 מזל טוב                                               
 

 ולסהר מריתישכטר ולכל המשפחה להולדת הנכד, בן לשלציפי ולאברהם 
 

 חה להולדת הנכד, בן לעומר ולסיוןלחיים שכטר ולכל המשפ
 

 ולחיימי לשרה ולאבי גודמן ולכל המשפחה להולדת הנינה, נכדה למוטי ולמשואה, בת לעידית
 

 לעדן וליהודהלתרצה ולרפי אלון, ללאה ולמאיר כהן ולכל המשפחה, להולדת הנכדה, הנינה, בת 
 

 למצוות ,לרחל דנה ולכל המשפחה בהגיע הנכד עדי, בנם של שרון וישי
 
 

 . 054-6746373 נהג אמבולנס: -כונן בריאות  :ורנות מרפאהת
 
 

 זמני  שבת
 
 

  18:52ת                  דלקת נרוה 

 

 19:12 מנחה וקבלת שבת  

 

 08:30 שחרית 

 

 30:13 מנחה א'  

 

  18:00 מנחה ב' 

 

 20:03 צאת השבת
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 בערב שבת לפני 'ברכו'. -'פניני שבת נקבלה' 
 

 בנושא:  )לפני מוסף( דרשת השבת בתפילה

 ."שתי ניצולות... שתי פגישות... שנה אחת..."
 

  בשעה חמש וחצי. - 'הורים וילדים'
 

 בשעה שש ורבע.  - 'הדף היומי'
 

 לרגל יום העצמאות  -שיחה לחטיבה ולתיכון 

 בבית המדרש. 19:00השבת בשעה 

 

 

 

 

 

 פינת ההלכה

 "עוד היום לעמוד, ינופף ידו..."
 

יום שמחה והודאה להקב"ה על נס קיבוץ הגלויות ועל הקמת מדינת לקראת יום העצמאות הקרב ובא, 
נהגו ישראל , נעסוק הפעם במנהג שפשט במדינתנו, ביום שבתון זה, בו 'ראשית צמיחת גאולתנו' –ישראל 

נהגו למנות אדם חשוב . עד שיש שכתבו בחיוך ש"בפי העם 'מנגל'לצלות בשרים על האש, והוא הנקרא 

עוד היום בנוב "  והוא הנקרא "מנופף", לקיים את מה שנאמר בהפטרת היום  ,לעמוד אצל המנגל ולנופף
""... הפעם במסגרת מדור זה, נעסוק בשאלה רלוונטית, לחיילים רבים בבסיסי צה"ל דולעמוד, ינופף י

גבי מתקן צלייה -האם ניתן לצלות בשר עלולמטיילים רבים, שומרי תורה ומצוות, במשך ימות השנה: 
במקומות ציבוריים שבהם השתמשו בעבר מטיילים רבים, בהם גם כאלה שאינם שומרים כשרות או 

 . להלכה, אין ספק שראוי ונכון לייחד רשת צלייה נפרדת, שתשמש לאוכלי הכשרות ?יםשאינם יהוד
 

. כדעה הזו ללמד זכות, על אוכלי הכשרות, הנוהגים להקל בכךיחד עם זאת, יש מי שכתב שיש גם דרך 
אכן, רשת "(, להלן מצורפת תשובתו: "הופיעה בעלון השבת של ארגון רבני "צהרכתב הרב משה ביגל )

זאת לפי הכלל כ"בולעו כך פולטו". מכיוון  -ליה צלו בשר שאינו כשר צריכה ליבון לפני השימוש בה שע
עם זאת, (. )שו"ע יו"ד קכא, י, או"ח תנא יגידי ליבון -שאת הבשר הטרף הניחו ישירות על הרשת, צריך להכשירה על

חלים מכבים רק כאשר עוזבים מאחר שבדרך כלל מורידים את הבשר כאשר הגחלים עדיין לוחשות, ואת הג
את המקום )לצערנו יש שאינם מכבים כלל את הגחלים, וגורמים לשריפות המסכנות את הרכוש הציבורי, 

אם כן, הרי שהרשת הוכשרה  -ולעתים גם חיי אדם, כפי שקרה כנראה בשריפה הגדולה ביערות הכרמל( 

הבשר מהרשת, והגחלים לא הספיקו  גם אם נחשוש שכיבו את הגחלים מיד עם הורדת .בחום הגחלים
האם השתמשו ברשת זו בפעם  א.(: הרי אנו במצב של ספק ספיקא )ספק כפול -להכשיר את הרשת 

ובמקרה שיש  .אם נניח שהשתמשו בבשר טרף, אולי הגחלים הכשירו את הרשת ב.  .האחרונה בבשר טרף

הכלל ההלכתי הזה  .פוסקים להקל - לנו ספק ספיקא, אפילו שיש חשש של איסור מדאורייתא )מהתורה(
מתקיים כאשר הספק הוא שקול, ויש אפשרות של חמישים אחוז לכל אחד מצדדי הספק, לדוגמה: ספק 

האם כיבו את הגחלים  והסיכוי שהבשר טרף הוא חמישים אחוז. וכן ספק -האם הבשר היה כשר או טרף 
אחוז מהאנשים מכבים את הגחלים מיד  והסבירות היא שחמישים -זמן מה אחרי הורדת הבשר או לא 

לאחר הורדת הבשר. במקרה כזה, יוצא שבספק ספיקא יש לנו הסתברות של שבעים וחמישה אחוז להיתר 

מקרה מתקני הצלייה  .ורק עשרים וחמישה אחוז לאיסור, לכן מותר לכתחילה גם בחשש איסור מן התורה

ב. רוב האנשים לא  .ב הבשר הנמכר בארצנו הוא בשר כשרא. רו             :של הבשר הוא קל יותר, זאת כי
מכבים את הגחלים מיד כשהסירו את הבשר מהאש כי הם יושבים לאכול עם כולם את הבשר ורק לפני 

ניתן להשתמש במתקני הצלייה הציבוריים, ובפרט אם מניחים את  :מסקנה .שעוזבים מכבים את הגחלים
חלים לוחשות, כפי שעושים בדרך כלל כדי שהבשר לא ייחרך הבשר לצלייה רק לאחר שהאש שככה והג

אם רואים  -ובכל זאת  .ידי הגחלים לפני הנחת הבשר הכשר-אלא יצלה, וכך הרשת הוכשרה בכל מקרה על
על הרשת שרידים של בשר ראוי למאכל )לא מפוחם( יש ללבן את הרשת ע"י הגחלים לפני שמניחים את 

 . "הבשר הכשר

  ברכת שבת שלום,

  וחג עצמאות שמח!

  .הרב מיכאל
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 מהמרכולית

 

 מהשעה המרכולית תהיה פתוחה ( 11.5ערב יום העצמאות ) ,ג' אייר ,יום רביעי
 התארגן בהתאם.  שים לב ול. בבקשה ל17:00עד  6:30

 בבקשה לפנות אלינו. ותבקשות או כמויות מיוחד -ללא הרשמה  - לחמים/לחמניות לחג
 

 !!!של המרכולית החנייב לא להשאיר אופניים במשך כל היוםמבקשים אנחנו  -בקשה 
 !ושיתוף פעולה תודה על ההבנה במרכולית. מיועדת לקונים החנייה

 

  אתי והצוות. -חג שמח      
 
 
 
 

 מהמטבח
 

  (11.5ביום רביעי ג' באייר ) תתקיים אי"ה - "אמור"פ'  חלוקת אוכל לשבת
 .15:45-15:00בין השעות 

 

  חיים פ. -חג שמח      
 
  
 

 
 

 

 מועדת תרבות
 

 תשע"ונפגעי פעולות איבה לויום הזיכרון הכללי לחללי מערכות ישראל 
 יתקיים טקס על הדשא ליד קיר ירושלים.  ,ערב יום הזיכרון, (10.5ב' באייר ) ,ביום שלישי

 עם השמע הצפירה בכל רחבי הארץ. 20:00הטקס יתחיל בשעה 
 

 למדינת ישראל 68-יום העצמאות ה
 חגיגית וטקס הנפת הדגל בבית הכנסת ערביתמיד לאחר תפילת  (11.5) ג' באייר ,ביום רביעי

 נתכנס על דשא חדר האוכל לסעודת חג.
 ונמשכת שיירה...ארבעה דורות בשלוחות"בתוכנית: טקס הדלקת משואות בסימן "

  ".עכשיו עוברים אנחנוו ...עם נוצר וארץ קמה, ועם כל הבעיות, מכל הגלויות"
  סמל המדינה. -משואות שייצגו את שבעת הקנים של המנורה  7השנה נדליק 

 שירה בציבור והרקדה.
 

 אנא הירשמו בהקדם שנוכל להיערך.  .על גבי לוח המודעותנמצאת  הרשמה לסעודת החג
שעברה. יש לרשום את מספר הסועדים במשבצת המיועדת לכך  כמו בשנה ₪ 20מחיר מנה לסועד 

 .בדף ההרשמה. )פעוטות מתחת לגיל שנתיים אין צורך לרשום(
 

 כמו כן, יש הרשמה לטיול לירושלים. 
  ח אייר."לקראת יום ירושלים החל בכ (1.6)אייר ד "הטיול יתקיים בע"ה ביום רביעי כ

                                                            

 חג שמח, עליזה וצוותי האירועים.                           

 
 

 
 

  

 

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

 17:30בשעה  תקיים בשבת בבית המדרשת
 

 .נשים מוזמנות
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 מעמוד"ש
 

 יום עיון וערב הוקרה לנחמיה
 חברות וחברים, על מנת לעסוק בלימוד משותף ולקיים  -בא' חול המועד פסח התכנסנו יחד 

 הגיעו רבים מצפון עד דרום, פתחה . את יום העיון אליו "והגדת לבנך"הלכה למעשה, את 
 לי שהאירה באופן מיוחד ומרתק את חשיבותו "הרבנית יפית קליימר, ראש שלוחה במכינת צה

 של הדיבור כחלק מתהליך הגאולה של עם ישראל. הרב ד"ר יצחק בן דוד ראש מדרשת עין
 יבר אתהנצי"ב ריתק את הקהל כשקישר בין המצה ליסודות עולמנו הדתי והקיבוצי ואף ח

 השיעורים  בפרט. את סבב -ד בכלל ושל נחמיה רפל "דבריו לפועלה הספציפי של תנועת הקבה
 (מירב)נתנאל פרבשטיין )מעלה גלבוע(, יוחאי בשן  - "פרשת דרכים"חתמו בניגון ושיח חברי 

 לאחר ארוחה מפנקת פתחה שיחתו  .ונגעו דרכם בסיפורי אליהו (שדה אליהו)ואברהם זלבסקי 
 ב בני לאו, את חלקו השני של היום שהוקדש לדברי ברכה והוקרה לנחמיה ולפועלושל הר

בשמונה וחצי השנים האחרונות. בין באי האירוע והמברכים הרבים זכינו לנוכחותם של חברי כנסת 
 ראשי ואנשי תנועות התיישבות, ואנשי ציבור, שטרחו ובאו והביעו בכך את הערכתם

 הציבור הרב שהתכנס צפה בסרטון קצר שהוכן במיוחד לאירוע וידידותם האמיצה עם נחמיה.
 ושחשף טפח קטן מפועלה של התנועה בשנים האחרונות ושמע דברי פרידה מרגשים ויפים

 בשירים מכל הזמנים להנאתם -מנחמיה. את האירוע חתם ההרכב הנהדר של ה'שלושרות' 
 צל קורתה ובמיוחד לעידושל המשתתפים. אנו מודים לקבוצת יבנה על האירוח הנהדר ב

 התורנים והמתנדבים שסייעועפרוני ונירית אפרתי שניצחו על האירוע בחן ובשכל, וכמובן לכל 
 להצלחתו של היום. אנו מאחלים לנחמיה הצלחה בדרכו החדשה.

 

 למדרשת עין הנצי"ב 30
  ,ב"כך ברך הרב יצחק בן דוד ראש מדרשת עין הנצי - "שהחיינו וקיימנו והגיענו לזמן הזה"

 המדרשה הראשונה לנשים ,ב"שנה להקמת מדרשת הקיבוץ הדתי בעין הנצי 30בטקס ציון 
 הטקס חתם יום ארוך של פעילויות בו השתתפות מאות רבות של ידידי  .ישראליות בארץ

 המדרשה ובני בוגרות  –חברים מהסביבה הקרובה והרחוקה וחשובות מכולן  ,המדרשה
 היום נפתח בסיורים ברחבי עמק המעיינות שחיברו את כולם להוויה היפה של .משפחותיהן

  ,התקיים מפגש של מורי המדרשה לדורותיהם ".חן המקום על... יושבות בית המדרש שבו"
 ובעיקר של ,במעגלי מחזורים, מפגשים מרגשים כולם ,מפגשי לימוד של בוגרות המדרשה

 , עסקנו"דור לדור יביע אומר" -דורי -בדיון בין !מקימות המדרשה -הראשון  בוגרות המחזור
 ,שאלות חינוך :בחיבור המעשה הגדול של הקמת המדרשה וקיומה, לאתגרים העומדים בפנינו

 ל, איש של בוגרת"מזכ)זהות יהודית ועשייה חברתית. קדמו לכך ברכות מפי אמיתי פורת 
 .מורה הגמרא הראשון במדרשה -הרב ביגמן בוגרות המדרשה( ומפי  4ואח של 

  ,פז רביצקי, הרב יובל שרלו והרב שי פירון-שלומית טור :בדיון השתתפו מלמדים לשעבר
 מול שמי ,לקראת ערב .טופורוב-רואש ואפרת דגני-הדס פורת ,נגה גיל :ובוגרות המדרשה

 .ב"ין בית המדרש של מדרשת עין הנצייהתקיים טקס הנחת אבן הפינה לבנ ,השקיעה
 בדברי ברכה ,וזכינו בשירה מופלאה של תלמידות המדרשה ,בקשנו "השמיעיני את קולך"

 בלב כולם .ל רחלי ויזל טבת"בברכות מפי שר הביטחון ותא ,מרגשים של נשיא מדינת ישראל
 קהל גדול השתתף בהופעת -לקינוח  .המדרש גאתה המשאלה שבקרוב נזכה לחנוך את בית

 תודות גדולות לכל השותפים בהצלחת האירוע  .שירה משותפת של קובי אפללו וישי ריבו
 ובעיקר לאורית נצר ואילה בן שלום שניצחו על הכל ביד רמה. 

 .הפעילה המזכירות וחברי פורת אמיתי - שלום שבת
 
 

 מצמ"ד
 

בחול המועד פסח קיימנו יום קליטה. אורן ודגנית, שמיר, דקלה, שי, מארק, עדי ואלי ארגנו 
, שחיה והיכרות עם עין מודעאת היום. לאירוע הגיעו שבע משפחות והוא כלל התכנסות ב

 צהריים בחדר האוכל.משפחות התושבים בשלוחות, וארוחת 
 לאחר הארוחה התקיימה שיחה קצרה על מסלול הקליטה בשלוחות.

 משפחות שהיו מעוניינות ביקרו אף בפינת החי המטופחת שלנו.
היו בשבת קליטה  ששתיים מתוכן: משפחת שטאובר מאלעזר, ומשפחת רוסנק מחיפה, 

 . עם משפחות נוספות קליטה כיבתהליבמקביל אנחנו תגענה לשלוחות בקיץ. 
 שזו הקליטה המיטבית.  ,חבר מביא חבר ,אנו עדים לתהליך יפה וחשוב שבו מגיעות משפחות בשיטת

ה הרב יאכן, חבורת המשפחות הצעירות המתגוררות בשלוחות כמו גם הרכב האוכלוסי
 דורית בשלוחות הם אבן שואבת למשפחות חדשות. 

 

 מלכה סימון.      
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 מתקדמים לבניה 
 

 השבוע תתכנס לישיבה הועדה לתכנון ובניה של המועצה האזורית עמק המעיינות. 
בין הנושאים שיועלו לדיון יהיה: החלפת שטחים בין מגרשי מגורים לשצ"פ )שטח ציבורי 

פתוח( בקיבוץ שלוחות. הסבר: בשכונה החדשה המתוכננת, על פי התב"ע )תוכנית בינוי 
מגרשים לבניה  10ערים( החדשה של שלוחות שתוכננה לפני כשמונה שנים, מתוכננים 

ו על הקצאת שטח זה לטובת השכונה החדשה שלנו, ושטח ציבורי גדול מאד. כשהחלטנ
 הוחלט להוסיף עוד שלושה מגרשים משתי סיבות עיקריות: 

 

 העלות הגבוהה של פיתוח השטח הציבורי שאין מי שיממן זאת. .1
 

 ליצור שכונה עם כמות משמעותית של משפחות, עד כמה שניתן. .2
 

הוא יחסית קטן ולהחליף יש לקחת מגרשים מהרחבות עתידיות שבהן השצ"פ  ,לצורך כך
 שאר כמות השצ"פ יובסך כל השטח חייבת לה אותם עם השצ"פ בשכונה החדשה מאחר

כפי שהתחייבנו בתב"ע. שינוי כזה הוא בסמכות הועדה המקומית שמעבירה זאת רק לעיון 
 הועדה המחוזית.

עדה הקרובה, תוגש לישיבת הועדה הבאה בקשה לפיתוח ולאחר שנסיים תהליך זה בו
 התשתיות בשכונה החדשה. עם קבלת האישור הזה, נוכל סוף סוף לגשת לביצוע התשתיות בשטח.
במקביל לכך, שבע המשפחות המיועדות כיום לבנות את ביתם בשכונה, יסיימו את תהליך 

 קבלתם לקיבוץ, צעד שיאפשר להם להתקדם עם אדריכל בתכנון הבית.
וקמת השכונה החדשה, תלויה פעם נוספת לטובת החברים שפנו שכבר לא זוכרים היכן ממ

 המפה על לוח המודעות בחדר האוכל.  בהצלחה לכולנו!
 

 מוטי תורן.       
 
 

 מהנהלה כלכלית
 

 של הנהלה כלכלית.  3השבוע התקיימה ישיבה מספר 
בישיבה הוצג הדו"ח התמחירי של ענפי המשק. בדרך כלל הדו"ח מוצג יחד עם הצגת הדוחות 
הכספיים )שהוצגו בישיבה הקודמת(, אבל בגלל החלפת החשב הדו"ח התמחירי לא היה מוכן 

 בזמן, ולכן הוצג באיחור.
 

 צביקה הציג את הענף מבחינת הדיונים על ענפי המשק, והפעם על הרפת.המשכנו את סדרת 
  נוסקר. כמו כן בשנים האחרונות( אמצעי הייצור והתוצאות המקצועיות והכלכליות )הטובות...

 כמו רוב ענפי החקלאות, גם הרפת מאוימת  לשנים הבאות. בענף את האיומים וההזדמנויות
 יקה מובנית של מחיר המטרה. במבט לחמש השניםע"י ביטול מכסות, פתיחת ייבוא ושח

 הבאות ברור לנו שעל מנת לשמר את הרווחיות הטובה של הענף שראינו בחמש השנים 
 שעברו, נצטרך לעבוד קשה יותר, להשתפר ולהתייעל. 

 

 נושא נוסף שעלה בישיבה הוא חשמל סולארי. לישיבה הוזמנו נציגים מאחת החברות 
 חברתם ואת כדאיות הפרויקט לשלוחות. בנתונים הקיימים היום  שעוסקות בתחום שהציגו את

 ומספראנחנו בוחנים את מודל ההתקשרות הרצוי . יש כדאיות רבה לביצוע פרויקט כזה
 בכוונתנו לקבל החלטה בנושא בישיבת ההנהלה הכלכלית מועמדים אפשריים להתקשרות.

 הבאה, ואז להביא את הנושא לאישור האסיפה.
 

 לנוכח חוסר הוודאות לגבי  "קיץ בקיבוץ"ה קיימנו דיון קצר על ההערכות של בסיום הישיב
  "קיץ בקיבוץ"המטבח וחדר האוכל. דבורה וקני הציגו את החששות שלהם עקב העובדה ש

 יוכל "קיץ בקיבוץ"חודש, ולא ברור מה הולך להיות במטבח, ואיך קצת יותר ממתחיל בעוד 
 איש במצב זה.  500להאכיל 

 ה, שעושה מאמצים גדולים לפתור את הבעיה.המסר הועבר להנהלת הקהיל
 

כפי שניתן לראות התחלנו  -בהזדמנות זו, אני רוצה להוסיף עדכון קצר על הנטיעות במטע 
עצי  820)בין לולי ההודים לשלוחות(. בחלקה יינטעו בעוד כשבועיים כ  6בעבודות בחלקה 

רים הם מייצור עצמי שלנו. החוט כל עצי מג'הול, 600דרי. בנוסף, בשפעה יינטעו בקיץ עוד 
 עצים! 10,000מספר העצים במטע יעבור את ה בכך 

 

 יורם רותם.       
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 האוכל-שעות הארוחות בחדר
 התפילהמיד לאחר ליל שבת 

 .11:30שבת צהריים 

 

 ( 1.5סיכום מאסיפת חברים מיום ראשון כ"ג ניסן )
 

השבוע התקיימה אסיפה בנושא: אישור חוזים של חבר בעצמאות כלכלית וכן הסמכת 
 נוספים ככל שידרשו. המזכירות לבצע תיקונים טכניים 

בשלב של סדר היום הוגשה הצעה לסדר להפריד את הסעיף לשני סעיפים ולהצביע על כל 
סעיף בנפרד. ההצעה התקבלה. עו"ד רז אייזן שמלווה את התהליך הציג את השינויים. 

במהלך הצגת השינויים הוגשה הצעה לסדר הקוראת לא לחתום על החוזים עם הנקלטים 
בניה פרטית. ההצעה לא התקבלה. נרשם בפרוטוקול שיש לזרז ולקדם לן תקנוהעד לאישור 

פרטית. השינויים בחוזים אושרו ברוב גדול. הוגשה הצעה לסדר לאגן הבניה האת נוהל 
בנספח את הסעיפים שבהם יהיה למזכירות סמכות לערוך שינויים. ההצעה לסדר לא 

 ככל נוספים טכניים תיקונים לבצע האסיפה אישרה ברוב להסמיך את המזכירותוהתקבלה 
 .שידרשו וליידע את החברים על השינויים

 

 
 משולחנה של מזכירת הפנים

 

  .הפציע בעיני מי שחלם     אני רואה אותו בלילה
  הינחה בחושך אלי ארץ    .ניצב על מקומו עמוד האש

  .ממנה לא ימוש אורו לעולם    מגדל של אור עולה למעלה
  ,להאיר לפזורי העם    מצמיח שורשים כאילו ביקש

  לתועי המדבר אי שם     ,להגיד לפזורי העם
  ,דרך עד כאן מצפון, מים     לתועי המדבר אי שם
  .נגב וקדם    ,בואו לכאן מצפון, מים

 .אהוד מנור / עמוד האש, עמוד השחר קם      .נגב וקדם
  ,לילות רבים סבב בדרך

 

זיכרון של צער, כאב,  לאומי.השבוע שעבר והשבוע הבעל"ט מאופיינים בזיכרון היסטורי 
רים בחוט עדין ודק לזיכרונות וזשהלאומי שלנו ו DNA דיכוי והשמדה חקוקים ב ,רדיפה

 וחוויות של תקומה, גאולה, ניצחון והקמה. 
לציון יום הזיכרון לשואה  ,תודה לקשת פולסטר על הטקס המרגש שהתקיים ביום רביעי

 ולגבורה. תודה לילדי החטיבה והתיכון ולכל מי שלקח חלק בטקס. 
 

שהתפרסם איתם  הראיוןכוח לדגנית ואורן גל על  ישרי -שלוחות על המפה  - זה לא חלום
 . "ישראל היום"בערב החג בעיתון 

 

תעבוד בשלוחות בימי  ,העובדת סוציאלית שלנו ,החל מסוף החודש עפרה סתת - עו"ס
 ראשון במקום בימי שני. 

 

בתאי  פרסום והרשמה פרטנית ישלח דף .יוצאות לדרך "פעמונים"סדנאות  - "פעמונים"
להקדים ולהירשם.  ,דואר בימים הקרובים. אני ממליצה לחברים לקחת חלק בסדנאות

 מוזמנים לפנות אלי לשאלות ולקבלת הסברים נוספים. 
 

בשבועות האחרונים נעלמו/אבדו שני כלבים של חברי משק. הקשר שאדם/משפחה  - כלבים
יש השפעה רגשית במיוחד  .לאירוע של אובדןקרוב ו קעם חיית המחמד שלו הוא עמו /תיוצר

 . נתכשהדבר נשאר בגדר של תעלומה. אינני יודעת אם מדובר באירוע טבעי או ביד מכוו
 מי שיש בידו מידע בעניין מוזמן לעדכן. 

 ברצועת ע"פ חוקי מדינת ישראל כלב שנמצא ברשות הרבים צריך להיות מוחזק -תזכורת 
  .עליו לשלוט שיכול אדם בידי הולכה

 

 . רביעי ביום ה"אי הבא בשבוע יצא מידע דף העצמאות יום לרגל - מידע דף
 (.10.5) אייר' ב שלישי יום עד ופרסומים מידע להעביר נא

 

 בחדר אוכל.  20:45בשעה  (15.5)תתקיים אי"ה ביום ראשון ז' אייר  - אסיפת חברים
 

 רותם. -שבת שלום 
 

 שלום -שבת   
  טוב -חודש    
  


